
Interview energiecoach Roland Koper 

In Hoogerheide woont Roland Koper, een energiecoach van 79 jaar. Hij woont al meer dan 40 

jaar in de gemeente Woensdrecht, waar hij zich vestigde na een internationale carrière als 

Bouwkundig Ingenieur in landen als Frankrijk en Duitsland. In dit interview onthult Roland 

zijn motivatie om als energiecoach te werken, geïnspireerd door een boek dat hem meer dan 

15 jaar geleden bewust maakte van de dringende noodzaak om spaarzamer met onze 

natuurlijke hulpbronnen om te gaan. 

Wat motiveert je om als energiecoach te werken? 

Meer dan 15 jaar geleden stuitte ik op het boek "De laatste uren van het oude zonlicht". Dit 

boek bracht me tot het besef dat de door de zon gevormde hulpbronnen zoals kolen, olie en 

gas, die miljarden jaren in de maak waren, dreigen opgebruikt te worden als we op dezelfde 

voet doorgaan. Dit inzicht inspireerde me om over te stappen naar een meer spaarzame 

benadering, nu bekend als verduurzamen. In een tijd waarin velen nog in de ontkenningsfase 

verkeerden over klimaatverandering en ons overconsumptiegedrag, installeerde ik destijds 

zonnepanelen. Hoewel initieel kostbaar, zijn ze inmiddels ruimschoots terugverdiend, mede 

dankzij overheidssteun. 

 

Wat kunnen inwoners van een huisscan verwachten? 

Tijdens een huisscan doorlopen we samen het hele huis, van kelder tot vliering, op zoek naar 

praktische bespaartips. Isolatie staat daarbij voorop. We onderzoeken of isolatie aanwezig is, 

of er twijfels zijn en welke stappen genomen kunnen worden. Daarnaast bekijken we de 

verwarming en bespreken we toekomstige mogelijkheden, zoals de haalbaarheid en 

betaalbaarheid van een warmtepomp. We beoordelen de toepasbaarheid van zonnepanelen en 

geven advies over renovatieplannen met het oog op verduurzaming. Mensen met vragen over 

prioriteiten, subsidies en bijbehorende eisen kunnen ook bij ons terecht. 

 

Kun je een voorbeeld delen van een succesverhaal waarin je hebt 

Het is lastig om successen te claimen, aangezien het uiteindelijke resultaat afhankelijk is van 

individuele keuzes. Echter, als ik kijk naar mijn eigen omgeving, heeft mijn pioniersrol met 

zonnepanelen anderen gemotiveerd om ze ook te installeren.  

 

Wat zijn de meest voorkomende uitdagingen waarmee je te maken krijgt 

Elke situatie is uniek, wat de diversiteit aan vragen vergroot en tegelijkertijd uitdagingen 

schept. Onder druk van overheid en media neigen mensen soms naar commerciële 

aanbiedingen zonder de prioriteiten voor verduurzaming in overweging te nemen. Het snel 

aanschaffen van zonnepanelen of airconditioning kan het gevolg zijn, zonder te overwegen of 

dit de juiste keuze is. Technologische ontwikkelingen en verbeteringen vragen om 

voortdurende kennis bijhouden. Het energielabel wordt steeds belangrijker, vooral voor de 

nieuwe generatie, die hoge eisen stelt aan energiezuinigheid. 

 

Hoe zie je de toekomst van energiebesparing in onze gemeente? Welke 

rol denk je dat energiecoaches zullen spelen? 

Onafhankelijk advies van energiecoaches blijft in de toekomst waardevol, en er is behoefte 

aan meer coaches. Het streven moet zijn om met name mensen met een beperkt budget te 

ondersteunen bij besparingen. Eenvoudige maatregelen zoals het gebruik van ledlampen en 

radiatorfolie kunnen al een groot verschil maken. Woningbouwverenigingen spelen hierin een 

belangrijke rol door hun woningen te verbeteren en voorlichting te geven. 



Tot slot, is er nog iets anders dat je graag met ons zou willen delen over je 

ervaringen als energiecoach? 

Ik beschouw mijn rol als een persoonlijke bijdrage aan medebewoners van de gemeente en 

hoop ondanks mijn leeftijd hier nog even mee door te gaan. De ontmoetingen met mensen en 

hun dankbaarheid bij een bezoek geven me de motivatie. Wellicht kom ik ook bij u aan de 

keukentafel en bespreken we samen de mogelijkheden om uw woning energiezuiniger te 

maken. Tot dan! 


